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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-01-31, § 8 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 31 januari kl. 17:30 – 17:53 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 6 februari 2023 §§ 1-4, 6-13 

Omedelbart justerade paragrafer 2023-01-31 § 5 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Anders Öhrling (S) 

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Carina Braun, Sophie Dahlberg, Susanne Olsson, Niklas 

Pettersson, Robert Sköld, Jenny Tirén Berg, personalföreträdare 

för Kommunal Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 8 
Ny ishall på Hagsätra IP, Älvsjö 1:1, utredningsbeslut  
Dnr 5.1.1/2022/1436 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa 
av fastighetsnämnden framtagning av handlingar för 
projekt Ny ishall på Hagsätra IP, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 17 januari 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Hanna Wistrand (L) och 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
I anläggningsstrategin som det grönblå styret tog fram finns ett 
redovisat behov av fler ishallar i Enskede-Årsta-Vantör. Det är 
glädjande att söderort nu planeras få en ny ishall. Dock ställer vi 
oss frågande kring huruvida ett ytterligare projekt kan inrymmas i 
den aviserade och redan övertecknade idrottsmiljarden. 
 
Utredningen om ishall innebär en träningshall då antalet 
omklädningsrum är väldigt snålt tilltaget för ishockeyverksamhet 
med tanke på att tidsöverlappet för rummen för träning är rätt 
långt, särskilt när det gäller ishockey där man de facto samlas en 
timme före träning och match samt ofta har off-ice träning i 
anslutning till isträning, något även konståkningen har behov av. 
För konståkningen finns redan sådan yta inplanerad i projektet 
vilket är bra.  
Vid poolspel är det många lag på plats samtidigt som alla 
behöver omklädningsrum vilket innebär att hallen inte kommer 
att kunna användas för matchspel för barn under 13-14 år. 
 
Hallen kommer att kunna fungera som en träningshall men inte 
vara fullgod för fullt utvecklad föreningsverksamhet, särskilt när 
det gäller barn och ungdom inom ishockey.  
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Inget nämns om omklädningsrum för domare i projektet. 
Eftersom den stora kostnaden inte ligger i antalet 
omklädningsrum bör utredningen ta denna aspekt med sig så att 
det inte blir en dumsnål investering. Vi vill även framhäva att en 
god dialog med påverkade föreningar är av största vikt under 
hela processen framåt. 
 
Man nämner att planer finns för att anpassa hallen för no-fall och 
eventuellt kälkhockey, något som ligger planmässigt utanför det 
som definieras som träningshall i Bygga ishall 2020 som är den 
enklaste formen av hall. Något man behöver ta med in i 
beräkningen och planeringen av projektet så att investeringen 
blir så effektiv och bra som möjligt. 
 
Eftersom föreningslivet själva har bäst kunskap om 
anläggningen där de verkar finns det ett stort värde i att 
Hagsätra IP:s driftverksamhet fortsätter att skötas av en aktiv 
förening på plats. På så sätt får de möjlighet till större inflytande 
kring sin egna verksamhet. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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